
 
                                                                                        

          

                                 

Bestyrelsesmøde tirsdag d.10.december, 2024, kl.16.15 – 17:45  

-derefter juleafslutning i Hallen til kl.?. 

  

Deltagere i mødet:  
 Alle 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale / elevtal  

Status – orientering. 

  

DH: Økonomi: forsigtigt bud er at vi lander på et 

lille overskud på måske 30.000 

- 2  Støtte pædagoger/lærere er sikret også 

det næste halve år. 

- Rikke Dalsgaard er desværre stoppet igen 

- vi har ansat Maj Britt pr. 1/1 i stedet for. 

Indtil 1/1 tager Christina og Irina timerne. 

- Simon er ansat i jobpraktik som pedel 

medhjælper indtil februar. 

- Elevtal pt. 88 - måske plus en, som er her 

på ”prøve”. 

2. Skoleudviklingssamtale  DH: Indsatsområderne næste år er 

1. Læsning - Bonnie, Louise og Dorthe 

kigger på det. 

2. Matematik i 2. og 4. klasse: Mette og 

Dan kigger på det. 

3. Trivsel (støtte og inspiration) specielt. 

blandt drengene: Der er allerede kigget 

på det og lavet nogle tiltag. 

3. Team Rynkeby  Vi hopper undtagelsesvis på i år pga. ”særlige 

omstændigheder”.  

4. Kommende skoleår – væsentlige 

ændringer 

Intet er endelig vedtaget, men det er vist en 

formssag. 

Næste skoleår kigger vi mod væsentlige kortere 

skoledage. Alt UU skal veksles til ”timebank” 

Billedkunst forsvinder i 1. klasse ligesom tysk 

forsvinder i 5. klasse.  

Model 1 - MEGET korte skoledage med 

minimums timetal. 



Model 2 - Lidt længere skoledage, hvor alle er i 

skole til efter middagspausen hver dag og med 

timer ud over minimum. 

Bestyrelsen er stemt for model 2. 

5. Skolefest  Dato: d. 10/4. Og planlægningen er i gang. Der 

skal søges penge hos støtteforeningen  

6. Evt  Intet til ref. 

 

Ref 

Dorthe 


